To the Embassy of Denmark in China
January 11, 2020
Dear Visa Officer,

This is to certify that Mr. ZHANG San is a professor of School of Computer Technology of Beijing Jiaotong University. His annual salary is RMB 192,000.
He is invited to attend the IREG 2020 Conference which will take place in Copenhagen, Denmark in February 2020. And he will stay in the Schengen area for 4 days. 
All his expenses including relevant insurance during the journey in the Schengen area (valid for the entire duration of the stay, worthy of at least 30,000.00 euro to cover the cost of any emergent medical treatment and/or repatriation for medical reasons) will be covered by Beijing Jiaotong University. We guarantee that he will return to China as the planned schedule after the visit to Schengen countries.

Thank you for your kind attention. Please feel free to contact us if you have any question.

Sincerely yours,
(Contact info.)
Office of International Affairs
Beijing Jiaotong University
Beijing 100044
P. R. China
___________________
Tel: 86-10-51688341
Fax: 86-10-62255671

E-mail: cgj-intl@bjtu.edu.cn
派 遣 函
2020年1月11日

致丹麦驻华使馆                            
尊敬的签证官：

兹证明张三先生是北京交通大学计算机学院的一名教授，他的年收入为192,000元人民币。

他受邀参加将于2020年2月份在丹麦哥本哈根举行的2020年IREG国际会议。他将在申根地区停留4天。

他的所有费用包括旅行期间的保险（应担保整个停留时间，保额应至少3万欧元以满足任何医疗紧急事故或因医疗原因的回国）都将由北京交通大学承担。我们保证他在访问完申根地区后按时回到中国。

谢谢您的关注。如有任何问题可随时跟我联系。

此致

北京交通大学国际合作交流处

中国 北京100044

电话：86-10-51688341

传真：86-10-62255671
邮箱：cgj-intl@bjtu.edu.cn
